



Sundsvalls Biodlareförening

Styrelsemöte 2015-02-04

Deltagare: Roger Westin, Lars-Otto Sislegård, Anna Porsvald, Esko Wiklund, Lars Åkerlund,
Lotta Wängdahl, Goldith Vilpula, Sven Nordström
Förhinder: Christer Stenmark
Inbjudna: Christin Strömberg

§1 Mötets öppnande & godkännande av dagordning

Esko hälsade alla välkomna till mötet och förklarade det för öppnat. Dagordningen godkändes, se **bilaga 1**.

§2 Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll från styrelsens konstituerande genomgicks, godkändes och lades till handlingarna.

§6 Övriga ärenden

6.1 "stödaktion för biodlarna på Zanzibar" – Christin Strömberg, Indal

Christin var inbjuden till mötet för att berätta om hennes engagemang på Zanzibar och hennes idéer till att hjälpa biodlare på ön. Mötet tackade för informationen och bad om att få återkomma med efter att ha diskuterat det i styrelsen.

6.2 Faktura från Föreningen Norra Berget.

Föreningen har fått en påminnelse på en faktura från Föreningen Norra Berget. Någon faktura har inte presenterats. Det uppdrogs åt Anna att undersöka detta och vad i så fall ingår i den fakturerade summan om 500 kr. Beslut om eventuell betalning tas 11/3.

§3 Ekonomirapport

Lars har nu övertagit kassörrollen och informerade att aktiviteterna varit låga, endast en kostnad om 490 kr för hemsidan har inkommit. Vidare informerade Lars att föreningen har två olika banker och två konton i varje bank. Lars undersöker att avsluta en bank och kontona där.

§4 Rapporter

4.1 Hur har det gått med nybörjarkursen i biodling i Timrå för hösten 2014

Lars informerade att han hållit en nybörjarkurs för Timrå, Leaderprojekt utveckling landsbygd i norra Timrå. Kursen hade 10 deltagare och är nu avslutad, den praktiska biten kommer dock att hållas i juni.

Lars informerade vidare att Bygdegården på Tynderö har en snickarlokal och Leaderprojektet har pengar kvar. För resterande pengar skapas en kollektivverkstad i snickarlokalen med slungningsutrustning så att deltagarna på kursen har en möjlighet att slunga honung utan att behöva investera i egen utrustning. Timrå landsbygd kommer att äga utrustningen.

4.2 Nordbi - lokalt

Sven informerade om nordiska bin – och att Lotta, Sven och Tomas har bildat en lite arbetsgrupp för att se hur det ser ut lokalt med nordiska bin. För detta har bivingar samlats in och Sven har köpt programvaran att mäta vingarna. För de mätningar som gjorts så ser man att de flesta kommer inte upp i de procent som krävs för att kallas nordiska, men det är inget negativt – det visar att det finns en lokal variant. Vi måste ha en strategi för det fortsatta arbetet och hur det skall organiseras vidare – via Facebook till exempel.

Sven informerade vidare att programvaran kan verifiera Nordiska bin och Ligustica. På Nordbis hemsida finns en länk till programmet. Områden och biraser diskuterades av mötet.

§5 Vidare planering för arbetsåret 2015

5.1 Kommande Svärmland

Mötet beslutade att i största möjliga mån övergå till att distribuera Svärmlandet som pdf-fil via mail samt på hemsidan för att minska kostnaderna för tryckning och porto. I dagsläge har 32 medlemmar lämnat in sin e-mailadress.

Mars (via papper)	Deadline 1/3	skickas ut 5/3
Maj	Deadline 19/4	
Oktober	Deadline 13/9	



Sundsvalls Biodlareförening

5.2 Bisurr

Följande beslutades;

Bisurr 1	22 mars	kl 15.00-17.00 Gullgården Norra Berget
Bisurr 2	10 maj	kl 15.00-17.00 Gullgården Norra Berget
Bisurr 3	4 oktober	kl 15.00-17.00 Gullgården Norra Berget

Sommarmöte

Till sommarmöte föreslogs ett besök i Henry Karlssons Arboretum i Njurunda.

Det uppdrogs åt Anna att höra med Henry om 28 juni kan passa.

Årsmötet 2015

Årsmötet skall hållas den 15 november kl. 13.00. Styrelsen träffas kl. 12.00 för ett förmöte. Motioner till mötet skall vara inne senast den 30/9. Kallelse till årsmötet skall skickas ut senast tre veckor i förväg via papper.

Mötet diskuterade möjligheten till aktivitet som skulle kunna hållas i samband med årsmötet, för att kunna locka fler deltagare. Vidare diskuterades årsmötesförfarandet om det kan göras mer effektivt.

5.3 Utbildning

När det gäller kursverksamheten genom Vuxenskolan så är årets kurs överbokad så det blir troligen två kurser i år också.

Lars uppdrogs att kolla nya utbildningspaket.

Vidare ställdes frågan om föreningen skall driva utbildningen själva och få intäkter till föreningen. Hur hittar kursdeltagarna information om kurserna? Föreningen bör analysera vad som ingår i kursavgiften hos Vuxenskolan.

5.4 Logo

Lars visade förslag till logo. Mötet diskuterade förslaget en stund och Lotta föreslog att vi tar upp den föreslagna logo-tävlingen som bordlades för något år sedan. Inget beslut togs i ärendet.

§7 Honungsbedömning

Till mötet hade honung lämnats in för bedömning.

Esko uppdrogs ansvara för att kort och protokoll fylls i och returneras till honungsinlämnarna.

Nästa möte

Nästa möte hålls onsdagen den 11 mars kl. 17.30, Ricoh.

§8 Mötets avslutande

Esko tackade därefter deltagarna för dagens möte och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Anna Porsvald
Sekreterare

Justeras

Esko Wiklund
Ordförande